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A New Member to the HKAEO Family
「香港認可經濟營運商計劃」增添1成員

歐展國際貨運是一間全方位物流供應商，提供全面的空運、海運、陸運、鐵路運輸和倉儲服務，在資訊科

技和供應鏈優化方面擁有特殊的專業知識。公司在全球 40 個國家設有 160 多個辦事處，為廣泛的行業和
客戶提供快速且有效率的解決方案。自 2024 年 1 月起，歐展國際貨運成為日本通運集團的成員。在香
港，歐展國際貨運是香港至歐洲航線領先的空運貨運代理之一。

cargo-partner is a full-range logistics provider offering a comprehensive portfolio of air, sea, land, rail
transport and warehousing services, with special expertise in information technology and supply chain
optimization. The company operates over 160 offices in 40 countries around the world to create fast and
efficient solutions for a wide range of industries and clients. Since January 2024, cargo-partner has been
a member of the Japan-based Nippon Express Group. In Hong Kong, cargo-partner is one of the leading
air freight forwarders on the Hong Kong–Europe trade lane.

                                            於2026年1月成功獲認證為香港認可經濟營運商。成為認可經濟營運商，除了
可專享多項相關優惠待遇，亦代表企業在供應鏈安全表現卓越，是香港海關的可信賴夥伴。

                                                was successfully accredited as a Hong Kong Authorized Economic
Operator (HKAEO) in January 2026. Becoming an AEO affirms the enterprise as a trusted partner of
Hong Kong Customs. Not only does it allow the enterprise to enjoy various related benefits, but it also
signifies its excellence in supply chain security.
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